
  

 

 

Referat af  bestyrelsesmødet d. 12. september 2017 

 

 

Byggeansøgning 
Vi har givet tilladelse til at et medlem kan opføre et halvtag. Vedkommende kan nu gå videre til kommunen 
med henblik på en skaffe en byggetilladelse til byggeriet. 

BEMÆRK:  
Grundet opstramning af regler hos kommunen, skal man i forbindelse med ALLE 
byggerier, inklusiv halvtage, overdækkede terrasser, skure, m.v. ansøge om 
byggetilladelse hos bestyrelsen og derefter kommunen.  

Ekstra bevilling 
Festudvalget har overskredet deres budget og ansøger om kr. 6000,-  ekstra. Det har bestyrelsen bevilliget. 
I lyset af, at festudvalget gentagne gange i de senere har overskredet deres budget, opfordrer bestyrelsen 
udvalget at overveje deres budget og om hvorvidt de skal søge generalforsamlingen om flere penge. 

 

Bestyrelsen ønsker alle et fint efterår  :-) 

 

 

Næste møde bliver tirsdag  den 16. oktober kl. 16.30  i have 62. 

 


